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שמי אלכס בירבראיר, מנהל תפעול בחברת סופלנט.

את יעקב הכרתי בחיפוש יועץ לחברה צומחת עם קשיים תפעוליים.

החברה שלנו היא חברת הייטק עם אלמנטים חומריים ומודל עסקי חדשני ודי פורץ דרך.

חלק מההיבטים של חדשנות וייחודיות היא העובדה שאין כל כך ממי ללמוד ועל כן פנינו ליעקב.

יעקב עזר לנו להבין את הדרך הנכונה או הדרך שהכי מתאימה לנו להתמודד עם האתגר.

הוא ידע ללמוד את הארגון והבין מהר מאוד את המטרות שהתפעול שואף להגיע אליהם.

הוא נתן הרבה מאוד ביטחון והכוונה בכל הקשור לעמידה מול ההנהלה כמובן על בסיס ניסיון וידע
מוכחים.

בזכות יעקב הצלחנו להרים את התפעול בכמה רמות ולהפוך את המחלקה מצוואר הבקבוק לקטר
שמוביל ומושך את הארגון קדימה.

באופן אישי, בתור מנהל צעיר היה לי דיי קשה להתמודד עם ריבוי משימות וביזור לעובדים, כמו גם
התמודדות עם הנהלה.

יעקב עזר לי מאוד לארגן את המחשבות וללמד אותי כלים להתנהל ולנהל נכון יותר כמו גם פתרונות
פרקטיים שהיה ניתן להשתמש בהם מיידית.
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